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I medfør af § 36 stk. 1 i  Inatsisartuts Forretningsorden fremsætter jeg følgende spørgsmål til 
Naalakkersuisut:

Spørgsmål til Naalakkersuisut: Narhvalkvoten er opbrugt for årene 2009-2010 i Upernavik. 
Har Naalakkersuisut planer om at give fangerne ekstra kvote?
(Medlem af Inatsisartut Hans Enoksen, Siumut)

Begrundelse: 
Begrundelsen for spørgsmålet  er  at  narhvalkvoten er opbrugt i  Upernavik-området.  Dette  får  i 
mine øjne problemer for fangerfamilierne for resten af året negativ virkning, hvad kødmangel og 
manglende indtægter angår.

Det er for fangerne og deres familier i Upernavik-området en uholdbar situation. Kvoten er som 
sagt opbrugt, og det er vigtigt for os at vide, om Naalakkersuisut giver fangerne en ekstra kvote.

Der er ingen tvivl om, at hvidhvalkvoten også bliver opbrugt, lige så snart vejret er til det. Det er 
snart  mørketid  i  Nordgrønland,  og  den  periode  plejer  at  være  ekstra  belastningsperiode  for 
fangerfamilierne.

Jeg vil vide, om Upernavik-området får tildelt en ekstra kvote ag narhvaler
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